
ΑΝΑΡΤΗΤΕΑ ΣΤΟ ΔΙΑΔΙΚΤΥΟ 
ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ 

 
Από  το  αριθ.13/30-10-2013 πρακτικό τακτικής συνεδρίασης του δημοτικού Συμβουλίου Ξάνθης, 
  

Αριθ. Απόφασης 289                                Περίληψη 
Συγκρότηση επιτροπής του άρθρου 63 του Ν.3669/08 για τη 
ματαίωση διάλυσης της σύμβασης του έργου: «ΕΠΕΚΤΑΣΗ 
ΟΔΟΥ ΣΑΡΔΕΩΝ ΑΠΌ ΤΗΝ ΟΔΟ ΠΕΡΙΚΛΕΟΥΣ ΕΩΣ 
ΤΗΝ ΟΔΟ ΕΘΕΛΟΝΤΗ ΑΙΜΟΔΟΤΗ» 

 
Στη Ξάνθη και στο Δημαρχιακό κατάστημα, σήμερα 30 Οκτωβρίου 2013  ημέρα Τετάρτη και ώρα 13:00, 
συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο Ξάνθης, στην αίθουσα των συνεδριάσεων του, 
ύστερα από την αριθ.πρωτ.60548/24-1012013 έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου του Δημοτικού 
Συμβουλίου που επιδόθηκε σύμφωνα με το Νόμο στο καθένα από τα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου, 
και κοινοποιήθηκε στο Δήμαρχο Ξάνθης και με την προεδρία του Προέδρου Δημαρχόπουλου 
Χαράλαμπου για να συζητήσει και να πάρει αποφάσεις στα παρακάτω θέματα της ημερήσιας διάταξης. 
Αφού διαπιστώθηκε νόμιμη απαρτία, γιατί σε σύνολο 33 δημοτικών Συμβούλων, βρέθηκαν παρόντες 26 
δημοτικοί σύμβουλοι, δηλαδή: 

ΠΑΡΟΝΤΕΣ 
1) Δημαρχόπουλος Χαράλαμπος (Πρόεδρος) 
2) Αγκόρτσας Απόστολος 
3) Ανταμπούφης Νικόλαος 
4) Αχμέτ Ογλού Χουσεΐν 
5) Βασιλούδης Ηλίας 
6) Βορίδης Δημήτριος 
7) Γιαγτζόγλου Κωνσταντίνος 
8) Δρεμσίζης Ιωάννης 
9) Ηλιάδης Θωμάς 
10) Θεοδωρίδης Αναστάσιος 
11) Κολλάρος Γεώργιος 
12) Κυριακίδης Αλέξανδρος 
13) Μαζαράκης Σπύρος  
14) Μούρκας Χρήστος  
15) Μπεκτές Σαμπρή 

 
16) Μπένης Δημήτριος 
17) Ξυνίδης Αθανάσιος 
18) Παναγιωτίδης Γρηγόρης 
19) Παπαδόπουλος Κυριάκος 
20) Πατσίδου Δέσποινα 
21) Παπασταματίου Γεώργιος 
22) Πούλιος Χρίστος 
23) Σπυριδόπουλος Νικόλαος 
24) Τσέπελης Εμμανουήλ 
25) Φανουράκης Εμμανουήλ 
26) Φιλίππου Φίλιππος 

 
  

 
                                 

ΑΠΟΝΤΕΣ 
1) Καραγιαννίδου – Πατσατζή Σοφία 
2) Καλογερής Κρίτων 
3) Ταρενίδης Παναγιώτη 
4) Τοπ Ισμέτ 

5) Τσεγγελίδης Ιωάννης 
6) Φωτιάδης Νικόλαος 
7) Χουσεΐν Ογλού Τιμούρ

(οι οποίοι δεν προσήλθαν αν και προσκλήθηκαν νόμιμα)  
 
Στη συνεδρίαση παραβρίσκεται ο Δήμαρχος Ξάνθης Μιχαήλ Στυλιανίδης και οι Πρόεδροι των Δημοτικών 
Κοινοτήτων Ευμοίρου κ. Ανδρεάδης Αναστάσιος και Κιμμερίων κ. Μπαντάκ Μπεσήμ. 
 
Γίνεται μνεία ότι ο δ.σ. Δρεμσίζης Ιωάννης αποχώρησε οριστικά από την συνεδρίαση κατά την συζήτηση του 
5

ου
 θέματος της ημερήσιας διάταξης. 

 
Ο Πρόεδρος Δημαρχόπουλος Χαράλαμπος κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου 
και έθεσε υπόψη του συμβουλίου στο 5

ο
 θέμα της ημερήσιας διάταξης, την αριθ.πρωτ.57454/8-10-2013 

εισήγηση της Δ/νσης Τεχνικών Υπηρεσιών η οποία έχει ως εξής: 
«Α.  ΙΣΤΟΡΙΚΟ 
Το αναφερόμενο έργο εκτελείται με πιστώσεις του προγράμματος ΣΑΕΠ 0318  με  προϋπολογισμό  μελέτης 
3.400.000,00  ευρώ.  
Με την αρ.114/2-04-2012 απόφαση της Οικονομικής Επιτροπής,  εγκρίθηκε  το  πρακτικό  της  από  29-7-
2011 δημοπρασίας του έργου με μειοδότη την  Κ/Ξ ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ Α.Ε. – ΖΕΥΞΗ ΑΤΕ   με μέση έκπτωση 
46,66%. 
Το  ιδιωτικό συμφωνητικό του  έργου  υπογράφηκε στις 10-05-2012  για ποσό 1.875.754,05 €  (με Φ.Π.Α.), 
ήτοι 1.525.003,29 €  για   εργασίες  και  350.750,76 €   για  Φ.Π.Α.. 
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Ο χρόνος περαίωσης του έργου ήταν  δώδεκα (12) μήνες από την υπογραφή του ιδιωτικού    συμφωνητικού,   
ήτοι  μέχρι    10-05-2013. 
Με την αρ.160/29-5-201   απόφασή σας εγκρίθηκε  παράταση  προθεσμίας  περαίωσης  του  έργου   μέχρι  
10-9-2013  σύμφωνα  με  την  οριακή  προθεσμία  του  έργου  βάσει  του  άρθρου  48  παρ.10  του  
Ν.3669/2008. 
Με την εκπνοή της οριακής προθεσμίας ο ανάδοχος  υπέβαλλε  αίτηση  διάλυσης  της  σύμβασης  του  έργου  
όπως  είχε  το δικαίωμα. 
Η Δ/νουσα Υπηρεσία αποφάσισε  την  αποδοχή  της  Διάλυσης  της  Σύμβασης  για τους  λόγους  που  
αναφέρονται  στην  αρ.52213/25-9-2013   απόφασή   της, που σας κοινοποιήθηκε. 
Με  το  αρ.55599/27-9-2013   έγγραφο,  η    Υπηρεσία  κάλεσε  τον  ανάδοχο για  τη  ματαίωσης  της   
διάλυσης  της  σύμβασης    σύμφωνα  με  το  άρθρο  63  του  Ν.3669/2008. 
Με  το  από  27-9-2013  έγγραφό του,  ο  ανάδοχος   υπέβαλε  αίτημα  για τη  ματαίωση  της  διάλυση  της  
σύμβασης   και  υπολογισμό  της  αποζημίωσης  που  αξιώνει. 
Β.  ΑΠΟΨΕΙΣ   ΕΠΙ  ΤΗΣ  ΜΑΤΑΙΩΣΗΣ   ΤΗΣ   ΔΙΑΛΥΣΗΣ  ΤΗΣ  ΣΥΜΒΑΣΗΣ 
Το  έργο  αφορά   την  επέκταση  της  οδού  Σάρδεων μέσω του Στρατοπέδου Στεφανίδη έως την οδό 
Εθελοντή Αιμοδότη,  μήκους  850,00  μ.   και τη  βελτίωση τμήματος της οδού Εθελοντή Αιμοδότη στο 
σημείο συμβολής των δύο οδών,  με  την  κατασκευή  πεζοδρομίων,   τεχνικών  έργων οδού,   δικτύου    
αποχέτευσης  των   όμβριων  υδάτων,  εργασιών  οδοστρωσίας,  ασφαλτικών,  ηλεκτροφωτισμού  και  
σήμανσης  της  οδού.   
Μέχρι  σήμερα  έχει  εκτελεστεί  ποσοστό  60%   του  συνόλου  του  έργου   διότι  υπήρξαν  προβλήματα  
στην  περιοχή  του  έργου  που  προκάλεσαν  καθυστερήσεις  στην  εκτέλεση  των  εργασιών.  Συγκεκριμένα   
έπρεπε να μετατοπισθούν όλα τα δίκτυα τηλεπικοινωνιών και ηλεκτροφωτισμού στην περιοχή του  
Στρατοπέδου  ΣΤΕΦΑΝΙΔΗ, να κατασκευασθούν εκ νέου οι θιγόμενες κατασκευές εντός του  Στρατοπέδου  
καθώς  και  να  μετατοπισθούν τα δίκτυα ύδρευσης και αποχέτευσης σε όλο το μήκος της υπό κατασκευή   
οδού. 
Επειδή   

1) τα  ανωτέρω προβλήματα έχουν επιλυθεί πλήρως οπότε και μπορεί απρόσκοπτα να ολοκληρωθεί η  
κατασκευή του έργου 

2) η  καθυστέρηση  στη  συνέχιση  των  εργασιών  θα  προκαλέσει  μεγάλες  ζημιές  στις  ήδη  
εκτελεσθείσες  εργασίες  καθόσον  έχουν  κατασκευασθεί  τα  τεχνικά  έργα  της  οδού,  μέρος  των  
πεζοδρομίων,  καθώς  και  οι  στρώσεις οδοστρωσίας στο  μεγαλύτερο  μέρος  της  οδού 

3) η  διάλυση της  σύμβασης θα έχει ως αποτέλεσμα την απένταξη του έργου από το πρόγραμμα ΕΣΠΑ, 
με τις πιστώσεις του οποίου εκτελέσθηκε το έργο και ο Δήμος θα επιβαρυνθεί τη δαπάνη των 
εργασιών που εκτελέστηκαν έως σήμερα  

4) για  τη  συνέχιση  του  έργου  μετά  τη  διάλυση  της  σύμβασης και τη δημοπράτηση των  
υπολειπομένων  εργασιών,  θα  απαιτηθεί   η  εκ  νέου  ένταξη  του  έργου  στο  ΕΣΠΑ  διαδικασία  
πολύ  χρονοβόρα  και  καθόλου  βέβαιη  διότι  το   ΕΣΠΑ   2007-2013  ολοκληρώνεται   ενώ  το  έργο  
για  να  ενταχθεί  θα  πρέπει  να  αξιολογηθεί  εκ  νέου 

5) στην  περίπτωση  μη   ένταξης   εκ  νέου  στο ΕΣΠΑ,  θα  χαθούν  οι  ήδη  εγκεκριμένες  πιστώσεις  
για  την  ολοκλήρωση  του  έργου,  και  θα  πρέπει  να  βρεθούν  από  άλλο  πρόγραμμα  πιστώσεις  
για   τη  συνέχιση  των εργασιών και τέλος 

6) η διάλυση της σύμβασης θεωρείται και αντιοικονομική και ανεπιθύμητη και για τα δύο μέρη των 
συμβαλλομένων, επιβάλλεται να γίνεται κάθε προσπάθεια τόσον από πλευράς του κυρίου του έργου, 
όσο και του αναδόχου ώστε να αποφεύγεται η διάλυση σύμβασης κατασκευής δημοσίου έργου  

Η υπηρεσία μας εισηγείται να γίνει δεκτή η ματαίωση της διάλυσης της σύμβασης του έργου   «ΕΠΕΚΤΑΣΗ 
ΟΔΟΥ ΣΑΡΔΕΩΝ ΑΠΟ ΤΗΝ ΟΔΟ ΠΕΡΙΚΛΕΟΥΣ ΕΩΣ ΤΗΝ ΟΔΟ ΕΘΕΛΟΝΤΗ  ΑΙΜΟΔΟΤΗ» αναδόχου 
Κ/Ξ ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ ΑΕ - ΖΕΥΞΗ ΑΤΕ ως ο μόνος τρόπος διασφάλισης της   άμεσης συνέχισης και 
ολοκλήρωσης του έργου με τις εγκεκριμένες πιστώσεις του προγράμματος ΕΣΠΑ.               
Κατόπιν αυτών και προκειμένου να αποφασίσετε σχετικά με τη ματαίωση της διάλυσης της σύμβασης του 
έργου, πρέπει να συγκροτήσετε Επιτροπή για να ερευνήσει το βάσιμο των απαιτήσεων του αναδόχου και να 
εκτιμήσει το ύψος των θετικών ζημιών, όπως προβλέπεται στο άρθρο 63 του Ν. 3669/08.  
Καθώς δεν γίνεται σχετική μνεία για τη σύνθεση της ως άνω Επιτροπής, υιοθετούμε την άποψη του τ. 
Διευθυντή του Υπουργείου Εσωτερικών, Μάρκου Καραναστάση, ο οποίος φρονεί σε υποσημείωση του 
βιβλίου του, ότι η Επιτροπή πρέπει να αποτελείται από τα εξής τρία μέλη: (α) έναν εκπρόσωπο του κυρίου 
του έργου, (β) τον Επιβλέποντα του έργου Μηχανικό και (γ) έναν ακόμη τεχνικό της Διευθύνουσας 
υπηρεσίας. 
Ως εκ τούτου, παρακαλώ να εισηγηθείτε στο Δημοτικό Συμβούλιο τη συγκρότηση της Επιτροπής του άρθρου 
63 του Ν. 3669/08 με τα παρακάτω μέλη : 
(α) Ένα Δημοτικό Σύμβουλο, με τον αναπληρωτή του, ως εκπρόσωπο του κυρίου του έργου 
(β) την Ελένη Μακρή, πολιτικό μηχανικό, ως επιβλέπουσα του έργου και 
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(γ) τον Ιωάννη Λάππα, πολιτικό μηχανικό, με αναπληρωτή τον Χαράλαμπο Αβραμίδη, πολιτικό μηχανικό, 
όπως προέκυψαν από το συνημμένο Πρακτικό κλήρωσης». 
 Στη συνέχεια τον λόγο πήραν δημοτικοί σύμβουλοι οι οποίοι έθεσαν διευκρινιστικές ερωτήσεις στις 
οποίες η κ. Μανά Αικατερίνη Δ/τρια Τεχνικών Υπηρεσιών, διευκρίνισε μεταξύ άλλων ότι : «Η διευθύνουσα 
υπηρεσία εισηγείται τώρα τη ματαίωση της διάλυσης. Εσείς όμως για να την αποφασίσετε δεν μπορείτε εάν 
δεν έχετε την επιτροπή η οποία θα μιλήσει για τις θετικές ζημίες. Για να αποφασίσετε τώρα τη ματαίωση της 
διάλυσης πρέπει να αποφασίσετε πόσα λεφτά θα δώσετε στον ανάδοχο. Ο νόμος προβλέπει ότι η υπηρεσία 
εισηγείται σ’ εσάς να ματαιώσετε την διάλυση όμως με ποιόν τρόπο θα γίνει αυτό και ποιες θετικές ζημίες θα 
πληρώσετε πρέπει να είναι στην απόφασή σας. Άρα θα συγκροτηθεί η επιτροπή, θα εκτιμήσει τις θετικές 
ζημίες και θα ‘ρθει την άλλη φορά στο δημοτικό συμβούλιο για να σας πει ότι η υπηρεσία γνωμοδότησε 
θετικά για την ματαίωση. Εμείς σαν επιτροπή ελέγξαμε ότι αυτό το ποσό νομιμοποιείται να το πάρει ο 
ανάδοχος με τις θετικές ζημίες που έχει, αποφασίστε ή όχι για το αν θα ματαιώσετε τη διάλυση. Μπορείτε να 
πείτε εσείς ότι εμείς μ’ αυτές τις θετικές ζημίες δεν θέλουμε να ματαιώσουμε την διάλυση. Η διάλυση της 
σύμβασης προβλέπεται με απόφαση της διευθύνουσας υπηρεσίας από το νόμο. Δεν έρχεται στην 
προϊσταμένη αρχή. Ο νόμος το προβλέπει αυτό. Επί της διάλυσης σύμβασης αποφασίζει η διευθύνουσα 
υπηρεσία και κοινοποιεί την απόφασή της στην προϊσταμένη αρχή ως και έγινε. Ο νόμος προβλέπει ότι επί 
της διάλυσης αποφασίζει η διευθύνουσα υπηρεσία. Επί αυτών που ζητάει γι’ αυτό συγκροτείται η επιτροπή 
προκειμένου να αποφανθεί γι’ αυτές τις ζημίες που ζητάει ο ανάδοχος. Και δεν είναι δεδομένο ότι εσείς θ’ 
αποφασίσετε τη ματαίωση της διάλυσης, ενδεχομένως ν’ αποφασίσετε τη μη διάλυση και να μην δώσετε 
καμία αποζημίωση. Η επιτροπή που συγκροτείται ελέγχει τις θετικές ζημίες. Θα πάρει η επιτροπή που θα 
συγκροτηθεί τη κατάσταση με τις ζημίες που αναφέρει ο ανάδοχος σαν θετικές, θα αναφερθεί σε κάθε μία, θα 
ελέγξει κατά πόσο αυτό μπορεί να θεωρηθεί ζημία για ν’ αποφασίσει για το τελικό ποσό το οποίο θα σας 
εισηγηθεί. Εκτός του στρατοπέδου ήταν το δίκτυο της ΔΕΥΑΞ. Το υποέργο για την ένταξη του δικτύου της 
ΔΕΥΑΞ εγκρίθηκε από την περιφέρεια επίσης 9 μήνες μετά την έναρξη του έργου. Που σημαίνει ότι για 9 
μήνες δε μπορούσαμε να μπούμε σ’ εκείνο το κομμάτι γιατί έπρεπε να γίνει το δίκτυο της υποδομής. Ο νόμος 
λέει ότι ως διευθύνουσα υπηρεσία είμαστε υποχρεωμένοι να διαβιβάσουμε την αίτηση ματαίωσης της 
διάλυσης στην προϊσταμένη μας αρχή, να εισηγηθούμε σχετικά και η προϊσταμένη αρχή να συγκροτήσει 
επιτροπή η οποία θα εξετάσει τις απαιτήσεις του αναδόχου. Και κατόπιν θα αποφασίσει η προϊσταμένη αρχή 
για το αν θα ματαιώσει τη διάλυση ή όχι. Σύμφωνα δηλαδή με τη δική μας εισήγηση της υπηρεσίας που λέει 
ότι εμείς εισηγούμαστε σύμφωνα με αυτά που η επιτροπή θα κρίνει ότι μπορούν και νομιμοποιούνται να 
πληρωθούν στον ανάδοχο θ’ αποφασίσει η προϊσταμένη αρχή αν θα ματαιώσετε την διάλυση ή όχι. Εγώ 
εισηγούμαι και μιλώ για τους κινδύνους που θα υπάρξουν στην περίπτωση μη ματαίωσης. Το ότι στην 
αναφορά μου εισηγούμαι σχετικά με την αίτηση του αναδόχου και λέμε τις απόψεις της υπηρεσίας και λέμε 
να γίνει δεκτή, αυτό προβλέπεται από τον νόμο. Ο νόμος προβλέπει ότι ο ανάδοχος καταθέτει αίτηση για 
ματαίωση της διάλυσης, η διευθύνουσα υπηρεσία, εμείς, την διαβιβάζουμε στη προϊστάμενη μας αρχή με την 
εισήγησή μας, σχετικά μ’ αυτά που ζητάει και η προϊσταμένη αρχή συγκροτεί επιτροπή ν’ αποφασίσει για τη 
ματαίωση. Η υπηρεσία έχει υποχρέωση ν’ αναφερθεί στη ματαίωση. Την άποψή της πρέπει να τη πει. Γι’ 
αυτό τη λέμε εδώ. Δεν θα επανέλθει η υπηρεσία σ’ αυτό το θέμα. Θα επανέλθει η επιτροπή που θα 
συγκροτηθεί. Γι’ αυτό το λόγο υπάρχει στην αναφορά και δεν είναι λάθος.»  

Στην συνέχεια ο Πρόεδρος έδωσε τον λόγο στον δημοτικό σύμβουλο Πούλιο Χρίστο ο οποίος δήλωσε 
ότι η παράταξή του θα καταψηφίσει την εισήγηση διότι θεωρεί ότι με την διαδικασία που προτείνεται γίνεται 
προσπάθεια να διαγραφούν οι ευθύνες των μελετητών και της υπηρεσίας στην διαδικασία διάλυσης του 
έργου και της επιβάρυνσης των δαπανών. 

Στην συνέχεια ο Πρόεδρος έδωσε τον λόγο στον δημοτικό σύμβουλο Ξυνίδη Αθανάσιο ο οποίος 
μεταξύ άλλων είπε : «Εδώ δεν περπάτησε η εργολαβία σωστά, αυτή είναι η προσωπική μου άποψη και ότι 
θέλει ας πει ο καθένας γιατί ο μελετητής δεν έκανε σωστά τη δουλειά του. Δεν προσδιόρισε ακριβώς ποια 
είναι τα βήματα που πρέπει να κάνει για να υλοποιηθεί το έργο σωστά. Το υπήρχαν δεν υπήρχαν δίκτυα μέσα 
το πώς και η ΔΕΥΑΞ και πότε θα πάρουμε έγκριση κλπ, όφειλε να τα λάβει υπόψη του. Εάν η εργολαβία 
διαλυθεί προσέξτε τι κινδύνους έχουμε. Να καταστραφεί όλο το έργο, να διαλυθεί η σύμβαση, να φύγει από 
το ΕΣΠΑ, να επιβαρυνθεί ο Δήμος όλες τις εργασίες που γίνανε του εργολάβου, να συνεχίσουμε αν θα 
ξαναενταχθεί μέσα στο ΕΣΠΑ δεν ξέρουμε πώς και αν δεν ενταχθεί να χαθούν όλες οι πιστώσεις. Δεν τα λέω 
εγώ τα λέει η κ. Μανά. Και μια απόφαση σήμερα που θα δικαιολογεί γιατί αυτό προσπαθείτε να κάνετε 
σήμερα, την αδυναμία του εργολάβου να διαχειριστεί σωστά το θέμα και πάτε να μεταφέρετε το βάρος στις 
πλάτες του δημοτικού συμβουλίου, θα πρέπει εμείς να δικαιολογήσουμε γιατί επιβαρύναμε το δημόσιο για τις 
271.000€ εμπεριστατωμένα όπως είπατε και όχι αυθαίρετα ζητάει ο εργολάβος. Την ευθύνη τη δικιά σας για 
μια κακή διαχείριση χρημάτων για μη σωστή διαχείριση χρημάτων τη μετακυλύει στις πλάτες μας γιατί έτσι 
λέει ο νόμος. Το γιατί φτάσαμε σ’ αυτές τις καθυστερήσεις και γιατί τινάχθηκε όλη η εργολαβία στον αέρα 
γιατί αναγκαστήκατε να κάνετε διάλυση και τώρα θέλετε να αρθεί από το δημοτικό συμβούλιο. Εγώ 
συνάδελφοι αυτό το πράγμα δεν το ψηφίζω με τίποτα.» 
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Στην συνέχεια ο Πρόεδρος έδωσε τον λόγο στο δημοτικό σύμβουλο Βορίδη Δημήτριο ο οποίος 
ζήτησε να συγκροτηθεί Επιτροπή για να διερευνήσει για ποιόν λόγο καθυστέρησε το έργο εντός του 
στρατοπέδου να παραδοθεί και ποιος ευθύνεται για αυτό, πρόταση η οποία δεν έγινε δεκτή.  

Στην συνέχεια ο Πρόεδρος έδωσε τον λόγο στον δημοτικό σύμβουλο Ανταμπούφη Νικόλαο ο οποίος 
μεταξύ άλλων είπε : «Εγώ που δεν είμαι ειδικός γύρω από αυτά εδώ τα ζητήματα, προσπάθησα να μελετήσω 
όσο καλύτερα μπορούσα την εισήγηση της υπηρεσίας και τα σχετικά έγγραφα και βρέθηκα μπροστά σε μία 
σχιζοφρενική κατάσταση. Η υπηρεσία να κάνει αποδεκτό το αίτημα για τη διάλυση του έργου και 
ταυτόχρονα απέναντι στην συνομιλία της με τον ανάδοχο ενώ στις συνομιλίες της με το δημοτικό συμβούλιο 
να προτείνει τη ματαίωση αυτής εδώ της διάλυσης. Εφόσον πρόκειται για ένα τόσο σοβαρό ζήτημα όπως 
αποδεικνύεται από την συζήτηση που κάνουμε αυτή την στιγμή, εγώ δεν μπορώ ν’ αντιληφθώ, με ποιόν 
τρόπο και ελαφρά τη καρδία η υπηρεσία προχώρησε στην απόφασή της χωρίς να προκαλέσει την συζήτηση 
του θέματος εκ των προτέρων όχι εκ των υστέρων όπως τώρα στο δημοτικό συμβούλιο. Νομίζω όμως πως αν 
αναζητήσουμε αλληλογραφία, πιστεύω ότι δεν θα βρούμε τέτοιου είδους αίτημα ούτε από τη μεριά της 
υπηρεσίας ούτε κάτι ανάλογο. Από την άλλη ερχόμαστε εδώ, ν’ αποφασίσουμε το ξεκίνημα μιας διαδικασίας 
η οποία όμως προϋποθέτει κάτι. Ότι θεωρούμε δεδομένη τη διάλυση. Για΄τι η επιτροπή θα τοποθετηθεί πάνω 
σ’ αυτό. Άρα λοιπόν όχι με άμεσο τρόπο αλλά με έμμεσο τρόπο έρχεται και αναγνωρίζει όποια απόφασή μας 
για την συγκρότηση τέτοιου είδους επιτροπής και καλύπτει ενισχύει εάν θέλετε, την απόφασή που πήρε τον 
Σεπτέμβρη η υπηρεσία. Επίσης εάν πιστεύουμε ότι υπάρχουν παράγοντες έξω από τον Δήμο της Ξάνθης, οι 
οποίοι ήταν υπαίτιοι για την καθυστέρηση του έργου, εγώ θα έλεγα για ποιόν λόγο μέχρι τώρα η υπηρεσία 
και ο Δήμος της Ξάνθης δεν έχει κινηθεί εναντίον αυτών των παραγόντων. Εάν πιστεύουμε ότι άλλοι 
οργανισμοί και άλλοι φορείς προέβαλαν εμπόδια για την υλοποίηση αυτού εδώ του έργου, δεν κατανοώ γιατί 
γκρινιάζουμε και δεν προχωράμε ως Δήμος να διεκδικήσουμε αυτό που μας αναλογεί. Έχω λοιπόν την 
εντύπωση ότι η συνολική στάση, εκείνο που πάει να κάνει είναι να φτιασιδώσει μια πρόχειρη διαδικασία από 
την αρχή της. και βέβαια θέλω να τονίσω ότι σ’ αυτό εδώ το έργο απέναντι ήμασταν και εμείς θετικοί σ’ όλες 
τις ψηφοφορίες και στηρίξαμε τον προγραμματισμό που είχε προταθεί. Δώσαμε την εμπιστοσύνη μας στις 
προτάσεις της υπηρεσίας γιατί δεν είχαμε κανένα λόγο να πιστεύουμε για το αντίθετο. Όλοι αυτοί είναι λόγοι 
που δεν μου επιτρέπουν να ψηφίσω την εισήγηση αλλά βέβαια και λόγοι κοινής λογικής.» 

Λαμβάνοντας το λόγο ο Δήμαρχος Ξάνθης μεταξύ άλλων είπε : «Πράγματι αυτό το έργο το οποίο 
ήταν και πολύ σημαντικό αντιμετώπισε πολλά προβλήματα. Και τα προβλήματα έχουν να κάνουν και με τον 
στρατό παρά το ότι δε μπορώ να ισχυριστώ ότι ο στρατός ήταν τροχοπέδη εν πάση περιπτώσει για το έργο, 
αλλά υπήρχαν πραγματικά γεγονότα που έπρεπε ν’ αντιμετωπισθούν και τα οποία δεν μπορούσε να 
προβλέψει ο μελετητής. Ο οποίος πήρε επί χάρτου τα τοπογραφικά και έκανε μια μελέτη μ’ αυτά τα 
δεδομένα. Όταν όμως φτάσαμε στην εκτέλεση του έργου, όπως και σε πολλά άλλα έργα, διαπιστώθηκε ότι 
υπάρχουν πολλά προβλήματα τα οποία έπρεπε να λυθούν. Γνωρίζετε και τη γραφειοκρατία που υπάρχει. 
Κάναμε δύο άλλες συμπληρωματικές μελέτες. Περάσανε και από δω, το δημοτικό συμβούλιο, οικονομική 
επιτροπή κλπ. Η διαδικασία έστω για μία μικρή δημοπράτηση ενός έργου, γνωρίζετε ότι είναι χρονοβόρα. 
Και αν πηγαίναμε σ’ άλλες διαδικασίες αυτές της απευθείας ανάθεσης ενδεχομένως κτλ ίσως και πιο 
σύντομες, θα κατηγορούσαμε ενδεχομένως τους υπηρεσιακούς παράγοντες ότι μας οδηγούν εκεί και όχι στη 
διαφάνειας μιας δημοπράτησης ενός έργου. Το έργο έχει εκτελεστεί κατά το μεγαλύτερο ποσοστό του. 
Είχαμε και κάποια προβλήματα με τον κεντρικό αγωγό της ΔΕΥΑ, η έγκριση του έργου από την 
Διαχειριστική Αρχή της Περιφέρειας διότι αυτό ήταν ενταγμένο στο ΠΕΠ, είχε μία καθυστέρηση. Έτσι 
λοιπόν φτάνουμε σ’ αυτό το σημείο. Απ’ ότι καταλαβαίνω η υπηρεσία ήταν υποχρεωμένη να δεχθεί την 
διάλυση της εργολαβίας. Συγχρόνως όμως, προβλέπεται προφανώς από το νόμο, μπορεί το δημοτικό 
συμβούλιο, εξετάζοντας τα πραγματικά περιστατικά και ν’ αποφανθεί για το ύψος των θετικών ζημιών αλλά 
και να εισηγηθεί η επιτροπή που ζητείται τώρα να συσταθεί για το αν θα πρέπει να διαλυθεί ή όχι η σύμβαση. 
Εν πάση περιπτώσει εγώ δεν θέλω να προλάβω την οποιαδήποτε απόφαση αλλά πολύ σωστά είπε ο κ. 
Βορίδης, το να πούμε ότι διαλύεται μία εργολαβία έχει πάρα πολλές παρενέργειες. Εκείνο που θέλω να 
παρακαλέσω και τους υπηρεσιακούς παράγοντες, είναι να δούμε με πάσα ειλικρίνεια το ύψος των ζημιών, η 
αποζημίωση να δοθεί από την διαχειριστική αρχή η οποία χρηματοδοτεί και το έργο και να μην αδρανήσουμε 
ώστε το όποιο βάρος να πέσει στα ισχνά οικονομικά του δήμου. Προτείνω λοιπόν να γίνει δεκτή η εισήγηση 
της υπηρεσίας και στο επόμενο συμβούλιο ενδεχομένως να μπούμε και επί της ουσίας εξετάζοντας και το 
ύψος των θετικών ζημιών αλλά και το αν θα πρέπει σε τελική ανάλυση να έχουμε την διάλυση ή όχι της 
δημοπρασίας.»  

Τέλος ο πρόεδρος κάλεσε το σώμα να αποφασίσει σχετικά. 
ΤΟ ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ 

Ύστερα από διαλογική συζήτηση και ανταλλαγή απόψεων, έχοντας υπόψη του την εν λόγω εισήγηση, καθώς 
και α) τις διατάξεις του άρθρου 186 του Ν.4070/12, για την παραλαβή φυσικού εδάφους κατά τη διάρκεια 
κατασκευής των έργων, β) την αριθμ.49/12-03-2013 απόφαση της Οικονομικής Επιτροπής 
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ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ 
Συγκροτεί Επιτροπή Παραλαβής για τη ματαίωση διάλυσης της σύμβασης του έργου: «ΕΠΕΚΤΑΣΗ 

ΟΔΟΥ ΣΑΡΔΕΩΝ ΑΠΌ ΤΗΝ ΟΔΟ ΠΕΡΙΚΛΕΟΥΣ ΕΩΣ ΤΗΝ ΟΔΟ ΕΘΕΛΟΝΤΗ ΑΙΜΟΔΟΤΗ» προκειμένου να 
διερευνήσει το βάσιμο των απαιτήσεων του αναδόχου και να εκτιμήσει το ύψος των θετικών ζημιών 
σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 63 του Ν.3669/08 αποτελούμενη από τα παρακάτω μέλη : 
(α) Ως εκπρόσωπο του κυρίου του έργου τον δημοτικό σύμβουλο Σπυριδόπουλο Νικόλαο Αντιδήμαρχο 
Ξάνθης, με τον αναπληρωτή του τον δημοτικό σύμβουλο κ. Μούρκα Χρήστο.  
(β) την Ελένη Μακρή, πολιτικό μηχανικό, ως επιβλέπουσα του έργου και 
(γ) τον Ιωάννη Λάππα, πολιτικό μηχανικό, με αναπληρωτή τον Χαράλαμπο Αβραμίδη, πολιτικό μηχανικό, 
όπως προέκυψαν από το συνημμένο Πρακτικό κλήρωσης.  

Μειοψήφησαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Πούλιος Χρίστος, Ανταμπούφης Νικόλαος, Βασιλούδης 
Ηλίας, Βορίδης Δημήτριος, Ξυνίδης Αθανάσιος, Παναγιωτίδης Γρηγόρης, Μαζαράκης Σπύρος για τους 
λόγους που αναφέρονται στο ιστορικό μέρος της παρούσης απόφασης. 

Λευκό ψήφισαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Κολλάρος Γεώργιος, Αγκόρτσας Απόστολος, Αχμέτ Ογλού 
Χουσεΐν και Φιλίππου Φίλιππος. 

Η δημοτική σύμβουλος Πατσίδου Δέσποινα δήλωσε ότι απέχει από τη ψηφοφορία του θέματος. 
……………………………………………………………………………………………………………….. 
 Συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφτηκε όπως ακολουθεί. 

ΤΟ ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ 
      Ο Πρόεδρος         Τα μέλη 
Δημαρχόπουλος Χαράλαμπος                                    (Ακολουθούν υπογραφές) 
      (Υπογραφή)            Ακριβές απόσπασμα 

Ξάνθη 8-11-2013 
Με εντολή Δημάρχου 

Η Ειδική Γραμματέας του Δημ. Σ/λίου 
 
 

Ανδρέου Μαρία - Άννα 
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